

贺 信

尊敬的海金斯院长:

欣悉贵院将于 2024 年举办"第二十三届巴西中医学院学术会议"、"第一届葡巴中医大会"、"第十三届巴西中医大会"、"第四届巴西中医学院国际大会"、"第七届更多东方会议"系列学术活动,我谨代表浙江中医药大学国际教育学院表示热烈的祝贺!

浙江中医药大学始创于 1953 年,时名为浙江省中医进修学校,1959 年成立浙江中医学院。学校为浙江省重点建设高校,是浙江省人民政府、国家中医药管理局、教育部共建高校。学校先后与美国、英国、捷克等 50 余个国家及地区的 160 多个教育、科研、医疗单位建立合作关系。巴西中医学院是我校长期稳定的合作伙伴,致力于培养巴西高层次中医药人才,积极活跃于中医药国际合作领域。

巴西中医学院举办系列学术活动将吸引来自多个国家和地区的超千余名中医药专家参会。我坚信,在海金斯院长的带领下,这一系列学术活动一定能成为巴西中医界的学术盛会,推动中医药在巴西进一步发展。

衷心希望双方继续加强合作,推动中医药在中巴两国的 发展,造福中巴两国人民。

祝系列学术活动圆满成功!

浙江中医药大学国际教育学院



Official Supporting Letter from Zhejiang Chinese Medical University to Brazilian College of Chinese Medicine

Dear President Reginaldo de Carvalho Silva Filho,

I am delighted to learn that the Brazilian College of Chinese Medicine will hold a series of academic events: 23rd EBRAMEC Symposium,1st Luso-Brazilian Congress of Chinese Medicine,13th Brazilian College of Chinese Medicine,4th International Congress of Faculdade EBRAMEC, and 7th Symposium of Mais Oriental in 2024. On behalf of International Ecucation College of Zhejiang Chinese Medical University, I would like to extend my warmest congratulations.

Traced back to Zhejiang Training School of TCM in June 1953, Zhejiang College of TCM was officially founded in June 1959. As a key university in Zhejiang Province, it is jointly constructed by the People's Government of Zhejiang Province, the National Administration of Traditional Chinese Medicine, and the Ministry of Education of the People's Republic of China. ZCMU has established cooperative relationships with more than 160 educational, scientific research and medical units in over 50 countries and regions such as the United States, the United Kingdom, and the Czech Republic. The Brazilian College of Chinese Medicine is a long-term and stable cooperation partner of ZCMU. It commits to the training of high-level Chinese medicine talents in Brazil, and actively participates in international cooperation in the field of TCM.

Brazilian College of Chinese Medicine holds this series of academic events will attract Chinese medicine experts from multiple countries and regions. We firmly believe that under the leadership of President Reginaldo, this series of academic events will surely become influential academic events in the field of TCM in Brazil, and promote TCM development in Brazil.

I sincerely hope that both sides will continue to strengthen cooperation, promote the development of Chinese medicine in China and Brazil, and benefit the people of both countries.

Finally, I wish the series of academic events a great success.

International Education College Zhejiang Chinese Medical University